

The meta-galaxy is mixed up with the universe, and the universe is mixed up with MetaGalactica.

ANATOLIJ ANDREUS

The meta-galaxy is mixed up with the universe, and the universe is mixed up with MetaGalactica. Let's lay these two concepts in development, in the representation of the contemplation of the sky above our heads and within us the law on the development of the permanent, world of the cognizable, proceed from the postulate about the universe - the universe is eternal, infinite, homogeneous, isotropic.

Метагалактика перепутана со Вселенной, а Вселенная перепутана с МетаГалактикой.

АНАТОЛИЙ ИВАНОВИЧ АНДРЕУС

1. Вступление.

Метагалактика перепутана со Вселенной, а Вселенная перепутана с МетаГалактикой. Разложим по полочкам эти два понятия в развитии, в представлении созерцания неба над головой и внутри нас закона о развитии постоянном, мира познаваемого, исходим из постулата о Вселенной - Вселенная вечная, бесконечная, однородная, изотропная.[1]

2. Вселенная или Метагалактика.

Как мы - люди - представляем Вселенную? Обозреваем её как сферу радиусом 13,xx миллиардов световых лет с центром, где мы находимся. Исходя из инвариантности законов природы, нам известных, можем мысленно представить сферы таким же радиусом с центрами в области на задворках нашей сферы. Получится новая сфера, но уже радиусом 2 x 13,xx миллиардов световых лет с центром, где мы находимся. Применяя метод индукции, приходим к сфере бесконечного радиуса с центром, где мы находимся. Исходя из инвариантности законов природы, нам известных, заключаем, что это верно для любой точки объёма, заключённого в сфере, сферы бесконечного радиуса - центра сферы бесконечного радиуса. Подтверждается постулат о Вселенной.[5]

3. Метагалактика.

Наша галактика и рядом другие галактики, отстоящие на расстояниях в десятки, сотни, тысячи раз дальше друг от друга по сравнению со своими размерами, образуют, так называемую, нашу группу галактик - скопление галактик. По такому представлению можем видеть скопление скоплений галактик, скопление скоплений скоплений галактик, ... , скопление скоплений ... скоплений скоплений галактик.

Такое представление раскинулось, как современный мейнстрим считает, до размеров 13,XX миллиардов лет, то есть это самое большое нам известное скопление скоплений ... скоплений скоплений галактик, назовём его скоплением N. Так нашу группу скоплений N определим, как скопление скоплений N, при чём, по такому же раскладу, как и для галактик, отстоящие на расстояниях друг от друга скопления N в десятки, сотни, тысячи раз дальше друг от друга по сравнению со своими размерами.

Таким образом свет дошедший от края скопления N не сопровождается светом от рядом стоящего другого скопления N, назовём его скоплением N1, и так далее о рядом стоящих любых скоплениях NM. Как только будет сопровождаться светом от рядом стоящего другого скопления NM, что будет длиться соизмеримо с размером скопления NM, а потом не будет сопровождаться светом в десятки, сотни, тысячи раз дольше размера скопления NM в световых годах. То есть только существа, живущие в десятки, сотни, тысячи раз дольше размера скопления NM в световых годах, могли только бы подтвердить такой сценарий.

А нам остаётся только исходить из постулата о вечности, бесконечности, изотропности, однородности Вселенной для дальнейшего осмысления своего мировоззрения и созерцания Вселенной с последующим применением в своей жизни азбуки смысла жизни, чтобы стать рядом с теми существами, у которых, в свою очередь, есть свои существа, как у нас предыдущие-первые, тоже и так же могущие созерцать такие и другие фантастические сюжеты сценариев.

4. Выводы.

А сейчас время, когда свет от любого скопления NM уже пролетел мимо нас и не скоро будет начинать пролетать снова мимо нас ... [2][3][4][6]

5. Литература.

1. A. I. Andreus - https://vixra.org/author/a_i_andreus
2. <http://forum.lebedev.ru/viewtopic.php?f=12&t=7129&start=135#p143666>
3. <https://www.andreuslab.com/index.files/index.files/index23.htm#top0100>
4. <https://www.andreuslab.com/glavnaya.files/glavnaya.files/glavnaya23.htm#top0100>
5. <http://forum.lebedev.ru/viewtopic.php?f=12&t=7129#p132764>

Universe or Metagalaxy

6. Анатолий Андреус. Мысли и воспоминания.

Thoughts and memories. Pensées et souvenirs. Gedanken und Erinnerungen.

RIDERO 2020 160 стр. ISBN: 978-5-4498-1692-4

https://ridero.ru/books/mysli_i_vospominaniya/

Universe or Metagalaxy

In Bing

The meta-galaxy is mixed up with the universe, and the universe is mixed up with MetaGalactica.

ANATOLIJ ANDREUS

The meta-galaxy is mixed up with the universe, and the universe is mixed up with MetaGalactica. Let's lay these two concepts in development, in the representation of the contemplation of the sky above our heads and within us the law on the development of the permanent, world of the cognizable, proceed from the postulate about the universe - the universe is eternal, infinite, homogeneous, isotropic.

In Google

The metagalaxy is confused with the Universe, and the Universe is confused with the MetaGalaxy.

ANATOLIJ IVANOVICH ANDREUS

1. Introduction.

The metagalaxy is confused with the Universe, and the Universe is confused with the MetaGalaxy. Let us sort through these two concepts in development, in the view of the contemplation of the sky above our heads and within us of the law on the development of the constant, the world of the knowable, we proceed from the postulate of the Universe - the Universe is eternal, infinite, homogeneous, isotropic.
[1]

2. Universe or Metagalaxy.

How do we humans represent the universe? We see it as a sphere with a radius of 13, xx billion light-years with the center where we are. Based on the invariance of the laws of nature that we know, we can mentally imagine spheres of the same radius with centers in the region at the margins of our sphere. This will result in a new sphere, but already with a radius of 2×13 , xx billion light-years from the center where we are. Using the induction method, we come to a sphere of infinite radius with the center where we are. Based on the invariance of the laws of nature that we know, we conclude that this is true for any point in the volume enclosed in a sphere, a sphere of infinite radius — the center of a sphere of infinite radius. The postulate of the universe is confirmed.[5]

3. Metagalaxy.

Our galaxy and other galaxies nearby, spaced tens, hundreds, thousands of times farther apart from their size, form the so-called our group of galaxies - a cluster of galaxies. According to this view, we can

A. I. Andreus

Universe or Metagalaxy

see a cluster of clusters of galaxies, a cluster of clusters of clusters of galaxies, ..., a cluster of clusters ... clusters of clusters of galaxies.

This idea is spread, as the modern mainstream believes, to sizes of 13, XX billion years, that is, this is the largest cluster of clusters we know ... clusters of galaxies, let's call it cluster N. So we define our group of clusters N as cluster of clusters N, moreover, according to the same layout as for galaxies, clusters of N spaced at distances from each other tens, hundreds, thousands of times farther from each other in comparison with their sizes.

Thus, the light coming from the edge of cluster N is not accompanied by light from another nearby cluster N, we will call it cluster N1, and so on about any clusters of nearby NM. As soon as it is accompanied by light from another nearby NM cluster, which will last commensurate with the cluster size NM, and then will not be accompanied by light tens, hundreds, thousands of times longer than the cluster size NM in light years. That is, only creatures living dozens, hundreds, thousands of times longer than the size of the NM cluster in light years could only confirm this scenario.

And we can only proceed from the postulate of eternity, infinity, isotropy, homogeneity of the Universe for further understanding of our worldview and contemplation of the Universe, followed by the application in our life of the ABC of the meaning of life in order to become close to those creatures, which, in turn, have their own creatures, as we have previous-first, also able to contemplate such and other fantastic scenarios.

4. Findings.

And now is the time when the light from any cluster of NM has already flown past us and will not soon begin to fly past us again ... [2] [3] [4] [6]

5. Literature.

1. A. I. Andreus - https://vixra.org/author/a_i_andreus
2. <http://forum.lebedev.ru/viewtopic.php?f=12&t=7129&start=135#p143666>
3. <https://www.andreuslab.com/index.files/index.files/index23.htm#top0100>
4. <https://www.andreuslab.com/glavnaya.files/glavnaya.files/glavnaya23.htm#top0100>
5. <http://forum.lebedev.ru/viewtopic.php?f=12&t=7129#p132764>

Universe or Metagalaxy

6. Анатолий Андреус. Мысли и воспоминания.

Thoughts and memories. Pensées et souvenirs. Gedanken und Erinnerungen.

RIDERO 2020 160 стр. ISBN: 978-5-4498-1692-4

https://ridero.ru/books/mysli_i_vospominaniya/